

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

ALABRAAJ RESTAURANTS GROUP B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	29/06/2025	التاريخ
Company Name	ALABRAAJ RESTAURANTS GROUP B.S.C مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	ABRAAJ	رمز التداول
Subject	Acquiring 2 additional Bitcoin and accepting Bitcoin as a payment method الاستحواذ على عملتين بيتكوين إضافيتين، وقبول الدفع عن طريق البيتكوين في كافة فروع المجموعة	الموضوع
Material Information	Alabraaj Restaurants Group B.S.C. would like to announce that it has acquired 2 additional Bitcoin to reach 7 Bitcoin in total and just enabled Bitcoin payments at all its branches تعلن مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب عن إستحواذها على عملتين إضافيتين من فئة البيتكوين ليصبح مجموعها 7 عملات بيتكوين، فضلاً عن بدء قبول البيتكوين لكافة المدفوعات في جميع فروع المجموعة	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	To be disclosed in due course سيتم الإعلان عنه من خلال افصاحات لاحقة	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	14/05/2025 20/05/2025	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Abdulla Rashed عبدالله راشد	الإسم
Title	Vice-Chairman نائب رئيس مجلس الإدارة	لمسمى الوظيفي
Company Seal 4	Si ختم الشرك	gnature التوقيع





Tel. +973 1759 6161 P.O. Box 20575, Manama Kingdom of Bahrain

AL ABRAAJ RESTAURANTS GROUP (BAHRAIN: ABRAAJ) INCREASES ITS BITCOIN HOLDINGS TO 7 BTC AFTER ACQUIRING 2 ADDITIONAL BITCOIN FOR ITS TREASURY

The group just enabled Bitcoin payments at all its branches

- Al Abraaj Restaurants Group has partnered with EazyPay to enable Bitcoin payments across all its Bahrain branches
- Abraaj has acquired 2 additional Bitcoin for ~\$208,200, at an average price of ~\$104,100 per coin. As of today, its treasury holds 7 BTC in total, purchased at an average price of ~\$97,743 per Bitcoin
- The group has launched its official Bitcoin treasury portal at www.abraajbitcoin.com, serving as a hub for its BTC strategy, holdings updates, educational resources, and global brokerage access.

Al Abraaj Restaurants Group hosted an exclusive corporate event that brought together a distinguished group of investors and traders as well as representatives from the regions largest brokerages and exchanges.

The Bahrain listed company announced it's strategic moves: accepting Bitcoin payments at all branches and adding 2 more bitcoin to its treasury.

The strategy was explored in depth at the event held at the company's award winning Italian restaurant, San Carlo Cicchetti in Al Aali Mall. The event was billed as the official announcement of the group's adoption of Bitcoin as part of its corporate treasury, making it the first publicly listed company in the Middle East to take such a step. This was made possible through a strategic partnership with NYC-based alternative asset management firm 10X Capital.

Drawing inspiration from leaders like MicroStrategy, Nakamoto and Metaplanet, Al Abraaj is now charting it's path towards a Bitcoin centric treasury approach.

Abdulla Isa, CEO of the group's Bitcoin Treasury Strategy, delivered a detailed presentation outlining the initiative launched in May with the purchase of 5 Bitcoin. The group has since added 2 more bitcoin to the treasury, bringing its total holdings to 7 Bitcoin.

He explained that Bitcoin is now a reserve asset on the company's balance sheet, as part of a broader plan to increase future investments in Bitcoin and raise the "Bitcoin per Share" (BTC/Share) metric.

He also highlighted that Al Abraaj shares are available for purchase through licensed platforms such as Al Ramz, SICO, Mubasher, and others, offering investors across Bahrain, the GCC, and beyond the opportunity to participate.

In addition, the group has announced a partnership agreement with EazyPay, under which Bitcoin payments will be accepted across all Al Abraaj restaurants group's branches in Bahrain. Customers will be able to pay by scanning a QR code at the point of sale, using a Bitcoin wallet integrated with the EazyPay app for a seamless payment process.

Naif Al Alawi, CEO of EazyPay, stated:

"We are thrilled about this pioneering collaboration with Al Abraaj Restaurants Group. We've built the infrastructure to allow customers to use Bitcoin as a smooth and secure payment method, as part of our broader vision to support digital asset payment solutions. This step places Bahrain at the forefront of digital financial transformation in the retail and hospitality sectors."

For his part, Abdulla Isa, CEO of the Bitcoin Treasury Strategy at Al Abraaj Restaurants Group, commented:

"We're not just adopting Bitcoin as a financial asset, we are integrating it into our daily operations. Accepting Bitcoin payments is a natural continuation of our financial transformation and strategic innovation. Our continued Bitcoin purchases reflect our long-term confidence in this asset and enhance the resilience of our treasury."

As part of this strategic rollout, Al Abraaj Restaurants Group is also proud to announce the launch of its official Bitcoin treasury website: www.abraajbitcoin.com. The platform serves as a central hub for detailed information about the company's Bitcoin Treasury Strategy, updates on BTC holdings, and educational resources. It also provides guidance on how to invest in ABRAAJ shares, featuring access points to both local and international brokerage platforms, making it easier than ever for investors around the world to participate in this pioneering movement.

About Al Abraaj Restaurants Group B.S.C.

Al Abraaj Restaurants Group B.S.C. is a 38 year old, profitable hospitality firm listed on the Bahrain Bourse under the ticker ABRAAJ. As a pioneer in Bahrain's dining scene, the group operates over 40 outlets across 15 brands ranging from its flagship Al Abraaj Restaurant to brands like Nu Asia, Bindaira, Lumee and YaSalam. The company is dedicated to delivering value to its shareholders through strategic investments and innovative financial solutions.

For more information, Please Contact:

+973 32300053

Btc@alabraajgroup.com

www.abraajbitcoin.com

مجموعة مطاعم الأبراج (BAHRAIN:ABRAAJ) ترفع حيازتها إلى ٧ بيتكوين بعد استحواذها على ٢ بيتكوين إضافيتين المجموعة تبدأ بقبول مدفوعات البيتكوين في جميع فروعها

- أعلنت مجموعة مطاعم الأبراج عن شراكتها مع شركة إيزي باي (EazyPay) للدفع بالبيتكوين في جميع فروعها في مملكة البحرين.
- قامت المجموعة بشراء ٢ بيتكوين إضافيين بقيمة إجمالية قدرها 208,200 دولار، بسعر متوسط قدره 104,100 دولار لكل بيتكوين. وبهذا يصل إجمالي حيازة المجموعة إلى ٧ بيتكوين، تم شراؤها بمتوسط سعر قدره 97,743 دولار لكل بيتكوين.
- كما أطلقت المجموعة رسميًا منصتها الإلكترونية المخصصة لخزينة البيتكوين عبر الموقع: www.abraajbitcoin.com ،
 والتي تُعد مركزًا شاملاً لاستراتيجية البيتكوين الخاصة بها، مع تحديثات الحيازة، وموارد تعليمية، وروابط للوصول إلى شركات الوساطة المحلية والعالمية.

استضافت مجموعة مطاعم الأبراج فعالية حصرية جمعت نخبة من المستثمرين، وممثلي شركات الوساطة، ومنصات التداول، ومجتمع المتداولين من البحرين والمنطقة.

أعلنت الشركة المدرجُة في بورصة البحرين عن خطواتها الاستراتيجية: قبول الدفع بالبيتكوين في جميع فروعها، وإضافة ٢بيتكوين إلى خزينة الشركة.

كما تم استعراض استراتيجية الشركة بشكل معمق خلال الفعالية التي أقيمت في مطعم الشركة الإيطالي الحائز على جوائز متعددة " San "Carlo Cicchetti" في مجمع العالي. وقد شَهد الحدث الإعلان الرسمي عن اعتماد مجموعة مطاعم الأبراج للبيتكوين كجزء من خزينتها المالية، لتصبح بذلك أول شركة مدرجة في الشرق الأوسط تتخذ هذه الخطوة. وقد تحقق ذلك من خلال شراكة استراتيجية مع شركة 10X Capital، الواقعة في مدينة نيويورك و المتخصصة في إدارة الأصول البديلة.

تستلهم المجموعة خطواتها من روّاد عالميين مثل MicroStrategy و Nakamoto و Metaplanet، وتنطلق في مسار مالي جديد يعتمد على البيتكوين كمحور أساسي في خزينة الشركة.

قدّم عبدالله عيسى، الرئيس التنفيذي لاستراتيجية خزينة البيتكوين في المجموعة، عرضاً تفصيلياً حول المبادرة التي انطلقت في مايو بشراء ٥ بيتكوين، وتم لاحقاً إضافة ٢ بيتكوين، ليصل الإجمالي إلى ٧ بيتكوين. وأوضح أن البيتكوين أصبح الآن أصلا احتياطيًا ضمن ميز انية الشركة العمومية، في إطار خطة أوسع لزيادة الاستثمارات المستقبلية في البيتكوين ورفع مؤشر "البيتكوين لكل سهم" (BTC/Share).

كما أشار السيد عبدالله عيسى إلى أن أسهم الأبراج متاحة للشراء عبر منصات مرخصة مثل الرمز، سيكو ((SICO)، مباشر وغيرها، مما يتيح للمستثمرين من البحرين ودول الخليج والعالم فرصة المشاركة. وبالإضافة إلى ذلك، أعلنت المجموعة عن اتفاقية شراكة مع إيزي باي ((EazyPay، يتم بموجبها قبول الدفع بالبيتكوين في جميع فروع مجموعة مطاعم الأبراج في البحرين. إذ سيتمكن العملاء من الدفع عن طريق مسح رمز QR عند نقطة البيع، باستخدام محفظة بيتكوين مدمجة مع تطبيق إيزي باي، لتجربة دفع سلسة وآمنة.

قال نايف العلوي، الرئيس التنفيذي لشركة إيزي باي : (EazyPay)

"نحن متحمسون لهذه الشراكة الريادية مع مجموعة مطاعم الأبراج. لقد أسسنا البنية التحتية التي تتيح للعملاء استخدام البيتكوين كوسيلة دفع سلسة وآمنة، بما يعكس التزامنا بدفع عجلة الابتكار في مجال المدفوعات الرقمية. هذه الخطوة تضع البحرين في مقدمة التحول المالي الرقمي في قطاعي التجزئة والضيافة."

من جهته، قال عبدالله عيسى، الرئيس التنفيذي لاستراتيجية خزينة البيتكوين في مجموعة مطاعم الأبراج:

"نحن لا نعتمد البيتكوين فقط كأصل مالي، بل ندمجه في عملياتنا اليومية. قبول البيتكوين كوسيلة للدفع هو امتداد طبيعي لتحولنا المالي وابتكارنا الاستراتيجي. نهجنا المستمر في شراء البيتكوين يعكس ثقتنا طويلة الأجل في هذا الأصل ويعزز من مكانة خزينة الشركة."

وكجزء من هذا التحول الاستراتيجي، تفخر مجموعة مطاعم الأبراج أيضًا باطلاق موقعها الرسمي لخزينة البيتكوين: www.abraajbitcoin.com www.abraajbitcoin.com ، والذي يُعد مركزًا شاملاً للمعلومات حول استراتيجية البيتكوين، وتحديثات الحيازة، ومواد تعليمية، بالإضافة إلى دليل حول كيفية الاستثمار في سهم المجموعة: ABRAAJ، مع روابط للوصول إلى منصات الوساطة المحلية والدولية، ما يجعل عملية الاستثمار في هذه المبادرة الرائدة أكثر سهولة ويسرا.

عن مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب.

مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب. هي شركة ضيافة بحرينية ربحية ذات تاريخ يمند لأكثر من ٣٨ عاما، مدرجة في بورصة البحرين تحت الرمز ABRAAJ. تُعد المجموعة شركة راندة في قطاع المطاعم في البحرين، حيث تُشغّل أكثر من ٤٠ فرعا تحت ١٥ علامة تجارية تشمل: مطعم الأبراج، لومي، البنديرة وياسلام! وغيرها من المطاعم الأخرى تلتزم الشركة بتقديم قيمة مستدامة لمساهميها من خلال استثمارات استراتيجية وحلول مالية مبتكرة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى التواصل عبر:

+973 32300053 btc@alabraajgroup.com www.abraajbitcoin.com